
Zpráva představenstva ASE za roky
2022 a 2023

Předsednictvo: Zlata Koštejnová, předsedkyně
Tereza Koryntová, místopředsedkyně
Kateřina Caklová, pokladník
Radka Tomášková

Finance:

Rok 2022 Příjmy - 22 členů 22440.86
Výdaje 26487,61

EASE poplatek 1492,16
překlad etický kodex 3500,-
VH Praha hudba 8000,-
strava Olšanka 8820,-
překlad Alé video 2550,-
tužky VH Praha 1950,-
wedos 175,-

Rok 2023 - do 21/9/2023 Příjmy - 31 členů 27529,-
Výdaje 36462,41

webové stránky 11000,-
poplatek EASE 4464,-
VH Edinburgh 20000,-

Rok 2022

Na rok 2022 jsme se těšili, že dojde k rozvolnění napětí a budeme se moci
nadechnou po dvou letech boje s covidem. Bohužel však 24.2.2022 byla napadena
Ukrajina a my jsme byli nuceni řešit humanitární krizi spojenou s eskalací válečného
konfliktu na Ukrajině a s přílivem válečných uprchlíků do Čech a na Slovensko.

Chtěly bychom poděkovat všem, kteří se účastnili na překladech materiálů (do
14 dnů by měly být k dispozici české materiály od Katky Honzíkové), asistovali
na webinářích, večerních Zoomech a kdo pomáhali na místě s uprchlíky a
jejich dětmi a také pomáhali pomáhajícím. DĚKUJEME A MOC SI TOHO
VÁŽÍME!



Zjistili jsme, že SE komunita se umí semknout a že dokáže opravdu “dělat divy” a
zároveň, že SE je prostě skvělý nástroj na práci s traumatem🙂

V červnu 2022 proběhla v Praze Valná hromada EASE a nejen ze zpětných vazeb
na místě, tak i ze zpětných vazeb z GA v Edinburghu je jasné, že jsme jako česká
asociace vytvořili přátelské a podpůrné prostředí, na které všichni zahraniční
účastníci vzpomínají s láskou a úsměvem. Tato výborná zkušenost reprezentantů
zahraničních asociací, SE učitelů a organizátorů vedla k tomu, že na rok 2026 je
naplánována 3. Mezinárodní SE konference, která by se měla opět konat v Praze.

Během roku 2022 proběhlo také několik seminářů organizovaných Ondrou - Harald a
Sabine a Vláďou - Lilian, které byly organizovány jak pro absolventy, tak také pro
účastníky současného běhu SE výcviku v ČR. Děkujeme, že tyto semináře pořádáte!

V roce 2022 bylo 6 intervizí, kam v průměru chodí cca 5 lidí a prostřídavají se
účastníci ze všech běhů.

Celkově lze rok 2022 zhodnotit jako velice náročný, časově, emocionálně i
energeticky, ale osvědčilo se nám si být vzájemnou oporou jak na národní, tak
mezinárodní úrovni a že komunita SE praktikantů je opravdu ten základ, který drží
léčivý vír.

Rok 2023

Rok 2023 se nesl v duchu mírného předávání předsednických kompetencí Katce
Caklové, protože Zlata K. se stále angažovala na mezinárodní úrovni.

Na intervize se v roce 2023 povedlo sejít každý měsíc poslední úterý v měsíci a tak
to bude i nadále (až na výjimky, kdy se intervize o týden posunula). Byly vytvořeny
nové webové stránky (budeme rádi za případné komentáře), zvýšil se nám počet
členů - díky studentskému členství a Kateřina se zúčastnila jako zástupce na VH
EASE v Edinburghu.

Na popud Martina Srdce z české asociace se v červnu konal webinář na Tornáda, na
kterém přednášela zdarma SE učitelka Glyndie Nickerson, pod hlavičkou SE
Humanitarian Relief Committee.

Výhledy:

Propojení SE komunit na mezinárodní úrovni s sebou přináší i další možnosti, jak se
zapojit do SE struktur, nejen v rámci Humanitární komise. Chtěli bychom získávat



vzájemné informace o postgraduálech a akcích, které se konají u našich sousedů -
Damian by měl být “šéfredaktorem” newsletteru pro všechny evropské SE asociace.

Zároveň chceme být stabilní a podpůrnou platformou pro vize členů, kteří mohou v
rámci Asociace tvořit a podporovat léčivé pole v ČR, v Evropě a klidně i ve světě. Už
víme, že to dokážeme, stačí si říct, co chceme-chcete🙂

Děkujeme za pozornost,

Vaše představenstvo :-)


